
Referat fra bestyrelsesmøde afd. 32 

Bestyrelsen har afholdt møde mandag 25.5.2020 kl. 10 

På mødet deltog Hans Jørgen Struck, Fro Rose og Brita Skyborg-Møller 

I forbindelse med markvandring d. 28.5 drøftede bestyrelsen hvad der skal fremlægges til 

markvandring. 

Vi vil gerne have ¨klatrestativet¨ fjernet. I stedet skal der laves et rododendronbed.  

Ligeledes skal der ryddes for brombær ved hegnet og oppe bag ved. Der skal også fjernes efeu og 

andet der kravler gennem hegnet fra nr. 32.  

De steder hvor klematis ikke kommer, skal der plantes klatrehortensia. Ukrudt skal fjernes mellem 

beplantningen på volden og bag bakken. 

Der er et stort problem med duer og vi ønsker der bliver opsat duepigge ved alle blokke. 

Vi undrer os også over robotplaneklipper Bertil der tit og ofte går i stå 

 

Brita 


